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Zápis ze zasedání  

Studentského parlamentu Plzeňského kraje 

21.4.2023 

 

Zasedání zahájeno ve 12:00 

1) Úvod, přivítání členů, seznámení s programem. Ondra informoval o workshopu v poslanecké 

sněmovně.  

 

2) Host pan Pouzar – duální studium – představení ZF engeneering. Detaily duálního studia + 

odpovědi na otázky ohledně přijímacího řízení.  

 

3) Proslov paní ředitelky – poděkování za Strasbourge, nabídka spolupráce s firmou Comptech, 

Bezvafest – hledají se dobrovolníci na 27.5.2023.  

 

4) Informace o besedě 24. 5. 2023 – Dezinformace mezi námi – je potřeba vytvořit leták 

(požadavek na mediální výbor) - na tuto akci a distribuce mezi studenty. Studenti by měli 

pozvat spolužáky. Narazili jsme zde na 2 věci – ozvali se studenti ze 2-3 SŠ, že mají v tomto 

termínu praxe. Proto pravděpodobně nedorazí nikdo ze zástupců z této školy. Je potřeba na 

leták dát QR kód s přihlašovacím odkazem. 

A hlavně po zasedání parlamentu jsme narazili na důležitou věc – sál je Lídou zamluvený na 

24.5. a hosté jsou pozvaní na 25.5.!!!! Budeme to příští týden řešit – zkusíme posunout sál. 

Musíme se odmluvit na postupu.  

 

5) Reels na téma přizvání nových lidí do SPPK –  

Návrhy, jak to uchopit:  

• udělat více reels každé na jiné téma – např. sbližování lidí, zábava, cestování.  

• IG video do minuty – prostřih ze zasedání, z výletů, z exkurzí. Nejsme však zážitková 

agentura 

• Serioznější než poslední reels – Anežka v reflexní vestě. Chceme tímto videem ukázat 

serióznější výpovědní hodnotu o parlamentu, abychom zaujali kvalitní studenty.  

• V obleku nikoho nezaujme – ale klidně běžně oblečený, ale hezky mluvit 

• Cílem je aby se video stalo virální. Dát tam odkaz na web 

• Nastavení autority – nejsme zájmový kroužek – jsme parlament 

• Neshazovat vtipem 

• Animační video – pro náročnost zavrženo 

• Ukázat co parlament členovi dá – osobnostní rozvoj  

• 3 části videa – ve stejném stylu  

• Video o činnosti – na 1min max a na to navazovat, jedno dlouhé video na youtube 
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• Vyjmenovat projekty co jsme dělali – besedy, zavolíme, přednášky, Regensburg, 

s kým spolupracujeme - Infokariéra 

K bodu 5 ještě proběhla diskuze na téma: Proč jsou lidi tady? Protože:  

(shluk myšlenkových pochodů od studentů, neupraveno):  

je zajímá dění, nové věci – informace o besedě, jak zlepšit školství, informace o akcích, jak se škola 

může zapojit, Přípravné práce na akcích – uplatnit se v organizaci – posun osobnostní, sociální 

záležitost – přátelství, podívání, práce na sobě – osobnostní posun, pomoc škole se zapojit do dalších 

akcí, rozšířil obzory a komunikační schopnosti, zapojit se do dalších akcí, poslala mě sem škola. Baví 

mě sem chodit, jsem tu, protože jsme dostala pozvánku a hledám, co tady vlastně chci, líbí se mi 

nálada, prostředí, komunikace. První návštěva – zvědavost z projevu přátel.  

Zájem o politiku, nabídnutí spolupráce, hledání cesty, jak se zapojit. Líbí se mi možnost spolupráce 

škol, akce, líbí se komunikační dovednosti řečníků. První návštěva – líbí se mi, jak to tu funguje, chci 

to nabídnout spolužákům, možnost aktivit, který mají smysl. Pro mladé je to nejlepší způsob, jak se 

dostat mezi kvalitní lidi. 

 

Anežka má dotazník do náborového videa – poprosíme ještě jednou o sdílení. 

V diskuzi zaznělo několikrát osobnostní prostor, byla položena otázka, zda by studenti chtěli pozvat 

nějakého lektora, kouče a projít přednáškou o osobnostním rozvoji. Zavládl souhlas a nadšení. Co na 

to předsednictvo? Proberte to.  

A ještě jednou se zopakovali informace o workshopu v poslanecké sněmovně a o Besedě. Ještě 

jednou důraz na leták. Z řad studentů ještě vyvstal požadavek zaslat o besedě oficiální informaci 

možná i pozvánku do školy s letákem. Aby byl zajištěn snadnější odchod ze školy. 

 

6) Diskuze   

• Erasmus plus – Finsko kontakty studenti mají z Infisu, Zazněl požadavek o více informací o 

Erasmu pro studenty.  

• Charitativní jarmark červen – jaký téma nosné to bude – vymírání zvířat – předat informace, 

jak dopadlo jednání s paní ředitelkou. Na discordu je vytvořena skupina na jarmark a už se to 

řeší. Na příští zasedání připravit informace a požadavky na přípravu na jarmark, úkoly, co je 

potřeba udělat.  

• Další zasedání navrženo po besedě 24.5. – zajistit konferenční sál, domluvit s ředitelkou. 

Ředitelka oslovena, pokud bude beseda ve středu 24.5. - to ředitelka může, pokud bude 

beseda 25.5. to už nemůže, není přítomna v Plzni.  

 

Zapsala v nepřítomnosti tajemníka koordinátorka parlamentu A. Hadravová 

 

  

 

 


